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Írásbeli kérdés

"Meddig kell még várnia az ítéletre annak a 600 becsapott gazdának, akiktől
fizetés nélkül vitte el a felvásárló a sertéseket?" címmel a Házszabály 91 . ~-a alapján kérdést
kívánok benyújtani Petrétei József miniszter úrhoz .

A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úri

Fogadóórámon Tompán több sertéstartó azzal a panasszal fordult hozzám, hogy
1999 decemberében Mihalovics János felvásárló a sertéseket elszállította, de nem fizetett . Az
ügyben nyomozás kezdődött és ma már bírósági szakaszban van a jelentős kárt okozó,
üzletszerűen elkövetett csalás büntette és más bűncselekmények miatt Mihalovics János és társa
ellen indított bűnügy a Szegedi Városi Bíróságon .

Országosan kb. 600, Tompán több, mint 20 károsultat érint az ügy .

Kérdezem tehát Miniszter Urat, meddig kell még várnia az ítéletre annak a hatszáz
becsapott gazdának, akiktől fizetés nélkül vitte el a sertéseket a felvásárló, várhatják-e a gazdák a
magyar igazságszolgáltatástól, hogy ügyükben igazságos ítélet születik és káruk megtérül, valamint
mi az oka annak, hogy éveken keresztül nem születik első fokú ítélet?

Várom válaszát.

Dr. Szabó Erika
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